
Beste dames en heren, 

Anderhalf jaar geleden heeft Mirjam Schoutsen haar verhaal gedaan over de schadelijke gevolgen 

van 5G. Toen waren jullie hier nog niet actief mee bezig en nu zie ik tot mijn grote schrik dat voor de 

zeven gemeenten in West-Friesland een budget van € 40.000,-- beschikbaar is gesteld voor de komst 

van een 5G-netwerk. Er komt onder meer een loket voor providers, waar providers zich kunnen 

melden om het netwerk op te zetten in de regio. Ik mis hierbij een loket c.q. meldpunt voor 

bewoners, waar bewoners zich kunnen informeren en hun klachten kunnen registreren.  

Ik ben al 25 jaar stralingsgevoelig en werd erg blij bij het zien van de video van de raadsleden 

Lammers uit Papendrecht en Fiscalini uit Zeist. Wij vragen u eveneens op te komen voor de belangen 

van uw burgers en dus ook voor de stralingsgevoeligen. Eenmaal stralingsgevoelig, altijd 

stralingsgevoelig. Je kunt er dus nooit vanaf komen. Het kan alleen maar erger worden en voor mij is 

het nu al meer dan erg genoeg. Er zijn nu al meer dan een half miljoen stralingsgevoelige mensen in 

Nederland. Hoeveel stralingsgevoeligen zullen er nog bijkomen met 5G? 

Bij het vasthouden van een van de eerste mobiele telefoons kreeg ik al pijn in mijn handen. Toen was 

het 2G. Thuis bel ik met een vaste telefoonlijn, maar ik voel in mijn oor wanneer de ander met een 

mobiele telefoon of DECT-telefoon belt. Ik krijg oorpijn, terwijl ik mijn telefoon al op minimaal 5cm 

afstand houd en regelmatig van oor wissel. Daarnaast heb ik altijd stralingsbescherming bij me. Een 

computer thuis, laat staan een mobieltje is geen optie voor mij.  

Een vriendin vroeg me mee te gaan naar het ziekenhuis. Eerst naar de bloedafname. Er is een grote  

wachtkamer met veel computers, grote schermen en mobieltjes om ons heen. Ik moest regelmatig 

naar buiten en ik ben hier drie dagen lamlendig van geweest; ook mijn maag was van streek.  

Augustus 2019 – 15 minuten een tablet in handen gehad. Volgende dag enorme stekende pijn in mijn 

rechterhand. Wat ik ook probeerde, niets hielp. Eigenlijk wilde ik mijn hand er wel afhakken, zoveel 

pijn deed het. Het heeft twee maanden en vele fysiotherapie behandelingen geduurd, voordat de 

pijn er helemaal uit was.  

Zomer 2020 – Mijn werkgever verhuisde naar een kleiner kantoor, waar de computers dichtbij elkaar 

staan. Ik was nog maar 15 minuten binnen, toen ik weer naar buiten moest. Ik voelde enorme steken 

in mijn schouder, die erg heet werd. De stekende pijn heeft twee maanden en meerdere fysiothera-

pie behandelingen geduurd, voordat de pijn weg was. Dit was bij 4G. Hoe moet het straks bij 5G? 

Voorjaar 2021 – Op een silo van een veevoedersbedrijf in West-Friesland staan zeker acht 

zendmasten. Toen ik daar in de auto langsreed, voelde ik een aanval op mijn linkerslaap. Alsof er iets 

op mijn slaap werd afgevuurd. Het is dus vooral de gepulste straling waar ik zo’n last van heb. 

Voortaan ga ik omrijden, want de pijn is te hevig.  

2021 Tien jaar heb ik als vrijwilligster gewerkt in een verzorgingstehuis. Dit heb ik dinsdag opgezegd, 

vanwege een zendmast op het dak, waar ik nu al last van heb. Ik zou graag verhuizen naar een 

stralingsvrije plek, maar Bergen en Amersfoort zijn te duur. Waar kan ik naartoe? 

West-Friesland heeft 386.000 inwoners, waarvan minimaal 3% stralingsgevoelig is. Dit zijn 11.580 

mensen. Wanneer 5G komt, worden dat er nog veel meer. Dus ik vraag u dringend ermee te stoppen. 

Mocht dat te snel zijn, laat er dan een meldpunt 5G komen. Er komen naast Zeist en West-Friesland 

meerdere meldpunten in ons land en zo kan de regering op de hoogte worden gesteld van de 

plaatselijke situaties, waardoor het effect van 5G op onze gezondheid inzichtelijk wordt gemaakt. 

Mirjam Schoutsen heeft al contact met Stralingsbewust Zeist en zij kan op dezelfde manier iets voor 

West-Friesland opzetten. Jullie hebben de post van de heer Fiscalini kunnen lezen. Hij heeft zelfs 



laten zien op welke manier Zeist geld heeft ontvangen van de gemeente. Wanneer zoiets ook voor 

West-Friesland opgezet kan worden, dan ben ik u erg dankbaar. 7 oktober komt Mirjam Schoutsen 

voor een ronde tafel gesprek en u kunt haar bij vragen altijd mailen; mirjamschoutsen@hotmail.com. 

Met vriendelijke groet,  

Elly Steur 
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